
Ekonomisk berättelse 2024 - Oskarshamns Kanotklubb
  

Inledning      

Verksamhetsåret 2024 landade på ett positivt resultat på ca 3 500 kr, vilket är en rolig 
utveckling från föregående år, där 2023 hade ett negativt resultat på ca 35 500 kr 
       

Förändringar under året     

Under 2024 har klubben fått en ny kassör, som utöver överlämningen har lagt mycket 
arbete på att strukturera upp rutiner. Några exempel är: 

- Bokföringsarkivet har nu blivit digitalt, för att underlätta all hantering för kassör 
och revisor 

- En lathund har skrivits över klubbens bokföringsrutiner och övrig ekonomisk 
hantering, för att underlätta inför framtiden  

- I bokföringsprogrammet har bokföringskontona förtydligats både vad gäller namn 
och uppdelning, för att det ska vara lättare för hela styrelsen att få insyn i 
klubbens ekonomi under löpande avstämningar på styrelsemöten 

- Medlemsregistret har gåtts igenom grundligt samt påminnelse har skickats ut till 
de personer som ej har betalat sin medlemsavgift. Likaså till de personer som ej 
har betalat hyra för sin förrådsplats. Detta har gett gott resultat och klubben har 
fått in de betalningar som vi har saknat och medlemsregistret har nu god struktur. 

- Ekonomiska rutiner kring inköp samt budget inför aktiviteter har presenterats för 
hela styrelsen, för att det ska vara ett mer ekonomiskt tänk i hela verksamheten 
och god struktur kring kvitton etc. 

       

Ekonomisk genomgång  

De positiva delarna att lyfta fram från 2024: 

- Nytt för 2024 var konceptet nybörjarkurser, vilket gav över 8 000 kr i intäkter samt 
ett 20-tal nya medlemmar 

- Vi har fått in 7 000 kr mer i medlemsavgifter 2024 mot föregående år 
- Vi har hyrt ut klubbstugan och bastun för 4 000 kr mer 2024 mot föregående år 
- Uthyrning av kajaker till medlemmar har genererat 5 000 kr mer i intäkter 2024 

mot föregående år  
- Vi har anordnat en hel del externa aktiviteter för kommunens anställda och 

skolklasser där vi har tagit betalt för vår nedlagda tid och lån av utrustning, vilket 
har genererat över 11 000 kr i intäkter.  

- Elkostnaden var 4 000 kr lägre mot föregående år, förmodligen tack vare 
investeringen i värmepumpen som gjorts tidigare  
 



Kostnader som stack ut jämfört med föregående år:  

- Större inköp av flytvästar, paddlar och kapell 
- Större inköp av en Mega-SUP samt begagnade forsränningskajaker 
- Större inköp av soffa och projektor till klubblokalen  
- Lite högre kostnader i samband med medlemsaktiviteter mot föregående år, där 

klubben i lite större utsträckning har stått för fika samt hyra av utrustning o.dyl. 
- Likaså kostnader samband med kajakskolan för barn, KalleHopp och 

Paddlingens dag, som bestod av bland annat fika och t-shirts för deltagare 
  

De flesta av de större inköpen täcktes av bidrag, men inte alla.  

Övriga löpande kostnader var relativt oförändrade mot föregående år.  

    

Summering     

Pandemin satte spår där mycket av verksamheten saktades ned, vilket vi har sett 
effekten av de sista åren.  

Under 2024 upplever styrelsen att klubben har tagit många steg i rätt riktning, genom att 
öka i antalet medlemmar, kommit i gång igen med kajakskola för barn, nybörjarkurser för 
vuxna, fler forum för kommunikation med Instagram etc.  

Framför allt ser styrelsen positivt på de ökade intäkterna i medlemsinbetalningar och 
uthyrning av klubbens anläggning och kajaker. Det är genom att öka dessa delar som vi 
kan växa som klubb och få mer lönsamhet i vår verksamhet när vår anläggning används i 
högre utsträckning. 

Detta tillsammans med de investeringar som har gjorts under 2024 i bättre utrustning 
samt de investeringarna i form av renovering av klubbstugan under 2023/2024 är en bra 
grund för att kunna bygga vidare verksamheten under 2025. 

 

Tack för paddlingsåret 2024! 

Styrelsen i Oskarshamns Kanotklubb 

   


